

# Referat af Bestyrelsesmøde den 5-3-14

## Agenda:

- 1) Siden sidst
- 2) Forsikringer
- 3) Grønne områder
- 4) planter i søen
- 5) Bump
- 6) Arbejdsdag
- 7) Vand ud for nr. 12
- 8) Evt.

### Tilstedeværende:

Bo Kortegaard, Henrik Bentien, Lars Thybo, Henning Thøstesen, Poul Mikkelsen, Michael Rath, Jesper Ladegaard

### Fraværende:

Referent: Jesper.

### 1) Siden sidst.

Det er efter 2.5 måned lykkedes, at få et erhvervs nem id og dermed oprettet vores digitale postkasse.

### 2) Forsikringer.

Der er indhentet et tilbud fra Tryk, om en hacker forsikring, der dog er blevet vurderet for dyr. Michael undersøger andre muligheder samt priser på en bestyrelsesansvarsforsikring.

### 3) Grønne områder.

Der er gået et birketræ ud ved andelsboligforeningen, som er plantet for ca. et år siden. Lars snakker med gartneren om at få det erstattet.

Oprensningen af søen har efterladt 2 meter uden græs. Lars får en pris for at få rettet op på det.

### 4) planter i søen.

Der blev rensed op i søen, i uge 9, så beplantningen ikke truer funktionen af søerne.

### 5) Bump.

Der er intet nyt om, hvornår de bliver lavet. Vi venter en måned, og kontakter dem derefter.

### 6) Arbejdsdag.

Arbejdsdagen er fastlagt til 15. juni.

### 7) Vand ud for nr. 12

Mikael Mølby har spurgt om lov til at lægge dræn, langs hans hæk ude på stien, ud for Nr.12. Han er selv parat til at betale for projektet og bestyrelsen har valgt at give ham tilladelse til det.

### 8) Evt.

Der er blevet snakket om jord fra nybyggeri i nr.110, der er blevet bredt ud over stien. Vi er blevet enige om at Jesper kontakter ham, og beder ham udbedre dette.

Der er et hul i vejen ved andelsboligerne, samt en stor revne. Vi er blevet enige om at Henning køber en gang kold asfalt og lapper hullet.

Der er blevet snakket om affaldsøerne, der mangler maling. Vi går en tur, for at se hvor det er galt, og får en ny formand på affaldsøerne så det bliver gjort.

Sti til stagebjergvænget

Jesper har haft et møde med Allan Aistrup Beboerformand Stagebjergvænget, hvor de har snakket om stien. Vi blev enige om, at bede kommunen om at videreføre fliserne fra Stagebjergvænget. Allan ville få snerydning med ind under deres aftale.

Vi har skrevet en fælles mail til kommunen, hvor vi har bedt dem om at starte snarest muligt, men endnu ikke fået svar.

Næste møde sat til den 23/4-14 kl. 19:30 i nr. 100